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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXVI  

z sesji w dniu 17 czerwca 2020  

 
Obrady rozpoczęto 17 czerwca 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 15:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Burmistrz Putkiewicz zgłosił do porządku obrad 5 dodatkowych uchwał: 

1. w sprawie zmiany uchwały Nr 1274/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.12.2017r w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 
zmienionej uchwałami… 
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2. w sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
14.06.2017r w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego zmienionej 
uchwałami…. dot. drogi 722 ul. Ks. Janusza I Starego 

3. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego (droga 722) 

4.  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego (Aleja 
Państwa Podziemnego) 

5. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego  
 
Radny Michał Mierzwa złożył wniosek o zdjęcie z programu sesji uchwały nr 10 w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Chylice oraz 
części wsi Siedliska – etap I 

Radna Renata Mirosław chciała odczytać prośbę mieszkańców Chylic i Siedlisk o zdjęcie 
uchwały, ale przewodniczący Rady pan Obłoza wyjaśnił, że wszyscy radni otrzymali pismo 
drogą mailową i znają jego treść. 

Pani Renata Mirosław zaapelowała do radnych, aby reagowali na prośbę mieszkańców i 
przychylili się do ich prośby. 
Burmistrz Putkiewicz uznał, że dyskusja powinna się odbyć przy omawianiu uchwały, a 
zdjęcie uchwały uniemożliwi przeprowadzenie dyskusji merytorycznej. Prosił o zostawienie 
jej w porządku obrad. 

 
1) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały Nr 1274/XLII/2017 RM w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017r..... 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały Nr 1274/XLII/2017 RM w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017r......  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 3 programu sesji. 
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2) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 RM w 
Piasecznie z dnia 14.06.2017r w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego....... 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 RM w 
Piasecznie z dnia 14.06.2017r w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego........  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 4 programu sesji. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego (droga woj. nr 722) 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego (droga woj. nr 722).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 5 programu sesji. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego (Aleja Państwa Podziemnego) 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego (Aleja Państwa Podziemnego).  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 6 programu sesji. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Beata Walczak 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 7 programu sesji. 
 
6) wniosek o wycofanie uchwały nr 10 w sprawie uchwalenia mpzp części wsi Chylice oraz 
części wsi Siedliska – etap I 
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek o wycofanie uchwały nr 10.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Maja Szwedzińska-Sikorska 
PRZECIW (10) 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Beata Walczak 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała pozostaje w porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20 maja 2020r 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20 maja 2020r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Mierzwa, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (3) 
Wojciech Ołdakowski, Beata Walczak, Magdalena Woźniak 
Protokół przyjęto. 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
Informacje o aktualnym stanie trwającej epidemii korona wirusa w Gminie Piaseczno 
przekazała burmistrz pani Kułakowska-Michalak. 

Na dzień 16 czerwca – liczba osób w kwarantannie wynosi 230 osób, z czego 101 osób z 
tytułu kontaktów z osobami zrażonymi i 129 z tytułu przyjazdów z zagranicy. 20 osób jest 
chorych na korona wirusa.  Wynika to z  liczby osób chorych w DPS-ie w Zalesiu Górnym. 

Są w stałym kontakcie z kierownictwem DPS-u, które otrzymało wsparcie w postaci środków 
ochrony i środków dezynfekcyjnych.   

Trwają przygotowania do dezynfekcji placów zabaw, które zostały już otwarte. Dezynfekcja 
szkół będzie przeprowadzona tuż przed wyborami w dniu 28 czerwca a później będzie się 
odbywać w szkołach akcja „lato w mieście”, która została wydłużona na cały lipiec. 

W okresie wakacyjnym będą zwiększone dyżury w przedszkolach i wszystkie informacje są 
zamieszczone na stronach internetowych. 

Swoje zajęcia wakacyjne będzie prowadzić GOSiR, Centrum Kultury i Biblioteka. 

Informacje o obsłudze Urzędu Gminy przedstawił sekretarz pan Czapski, który zapewnił, że 
urząd funkcjonuje cały czas od początku epidemii, ale w sposób ograniczony tzn. ludzie 
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czkają na zewnątrz. Wprowadzono system zapisów i umawiania się na określoną godzinę do 
poszczególnych wydziałów. Jeśli ktoś przyjdzie a jest wolna obsługa, to są przyjmowani. 
Starają się, żeby wszystko sprawnie przebiegało. Jedyną trudnością było zamkniecie kas na 
początku epidemii. Teraz kasy są czynne i są wpuszczani interesanci pojedynczo. Wszystkie 
osoby wchodzące mają dezynfekowane ręce i dawane są maseczki. 

W ostatnich dniach było dużo więcej interesantów, w związku z wyborami i wszyscy byli 
obsługiwani. Wczoraj komisarz powołał członków obwodowych komisji wyborczych i w 
przyszłym tygodniu odbędą się szkolenia dla przewodniczących i zastępców. 

Sekretarz zapewnił, że wybory odbędą się z zachowaniem reżimu sanitarnego. Do lokalu 
wyborczego wejdzie tyle osób, ile będzie kabin do głosowania a pozostali będą czekać na 
zewnątrz. Przed wejściem będzie płyn dezynfekcyjny a członkowie komisji będą  mieli 
maseczki. Co godzinę będą dezynfekowane pomieszczenia. 

Do wczoraj zgłaszano chęć głosowania korespondencyjnego i zgłosiło to około 500 osób. Są 
szykowane pakiety do głosowania i będą przekazane na pocztę. 

Burmistrz Putkiewicz przedstawił informacje na temat działań gminy: 

1) W gospodarce odpadami otwarto przetarg i trwa weryfikacja ofert. Umowy powinny 
być podpisane od 1 października br. 

2) Inwestycje kubaturowe – otwarty został konkurs na projektowanie basenu trwają 
negocjacje w sprawie podpisania umowy ze zwycięzcą konkursu. Prowadzone są 
inwestycje oświatowe w szkołach w Złotokłosie, Gołkowie i Głoskowie. Są problemy 
z budową plebanii i została rozwiązana umowa z wykonawcą. Opóźnienie było już 
przed epidemią i starają się wybrać nowego wykonawcę. Kończone jest projektowanie 
„Poniatówki” , podpisana jest umowa na remont „Domu Zośki”. Kończone jest także 
projektowanie „Domu Seniora” 

3) Kończone są prace w Parku Miejskim i trwają odbiory. Odbiory są też na części 
targowiska miejskiego i handel zostanie przeniesiony na nową część. 
 
4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych do obecnej 
sesji – przedstawił pan Piotr Obłoza 
 
1) udział we wtorkowych kierownictwach gminy (p. Magda Woźniak) 

2) sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej 

3) bieżąca praca w komisjach Rady 

4) współpraca z Biurem Rady 
 
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
Pani Urbańska – sołtys Złotokłosu  zabrała głos w sprawie profilowania dróg na 
terenach wiejskich.  
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Wnioskowała o wydelegowanie osoby do kontroli wykonania dróg, ponieważ na 
części profilowanych dróg pozostały doły i trzeba dosypać destruktu. 

Wnioskowała o wydelegowanie osoby do kontroli.    
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 18.12.2019 r. 
Referowała pani Kowalska – skarbnik Gminy Piaseczno, która zgłosiła autopoprawkę 
do uchwały polegająca na przesunięciu środków  wysokości 90 tys. zł z zadania 
inwestycyjnego na wykonanie instalacji fotowoltaicznej na Stadionie Miejskim i 90 
tys. zł na modernizację monitoringu o zakup serwera oraz licencji do nowych kamer 

Komisja Oświaty i Rada Oświatowa pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 

Komisja Finansów również pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12.2019 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Izabella Górzyńska 
Uchwała podjęta.  
 
2) W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 18.12. 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Piaseczno na lata 2020-2036. 
Referowała pani Kowalska – skarbnik gminy, która zgłosiła autopoprawki   
wynikające z podjętej ww uchwały 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12. 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2020-2036..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (2) 
Izabella Górzyńska, Magdalena Woźniak 
Uchwała podjęta. 
 
3) w sprawie zmiany uchwały Nr 1274/XLII/2017 RM w Piasecznie z dnia 
19.12.2017r w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Woj. Mazowieckiego.... 
Referowała pani Beata Kowalewska z MT, która zgłosiła autopoprawkę dot. zmiany 
kwoty na nadzór autorski ze 133.332,00 na kwotę 140.220,00 i kwoty w 2020r  
27.552,00 na kwotę 34.440,00 zł 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Nr 1274/XLII/2017 RM w Piasecznie z dnia 19.12.2017r 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Woj. Mazowieckiego.....  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Izabella Górzyńska 
Uchwałę podjęto. 
 
4) w sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 RM w Piasecznie z dnia 
14.06.2017r w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego......... 
Referowała pani Beata Kowalewska z MT, która zgłosiła autopoprawkę polegającą na 
zwiększeniu kwoty 206.271,00 zł na kwotę 217.033,50 i kwoty 43.050,00 na kwotę 
53.812,50 zł. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Nr 1011/XXXV/2017 RM w Piasecznie z dnia 
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14.06.2017r w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego..........  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwałę podjęto 
 
5) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 
(droga wojewódzka nr 722) 
Referowała pani Beata Kowalewska z MT. 
Radna Ewelina Wójcik podziękowała za przygotowanie uchwały, która dotyczy ulicy 
dawnej 17 stycznia a obecnie Księcia Józefa Starego, która to ulica wymaga remontu i 
uporządkowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego (droga 
wojewódzka nr 722).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
6) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 
(Aleja Państwa Podziemnego) 
Referowała pani Beata Kowalewska z MT, które zgłosiła autopoprawkę w §2 
dopisanie „Polskiego” 

Radna Magdalena Woźniak podziękowała za przygotowanie inwestycji ZRID-u i 
uchwały w imieniu mieszkańców Zalesia Dolnego. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego (Aleja 
Państwa Podziemnego).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
7) w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Referowała pani Beata Kowalewska. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
8) W sprawie skargi J.K. na odmowę udostępnienia przez Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno cudzych danych osobowych z ewidencji mieszkańców. 
Referował pan Temoszczuk z KW. 
Komisja Prawa oraz Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała 
uchwałę. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie skargi J.K. na odmowę udostępnienia przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno cudzych danych osobowych z ewidencji mieszkańców..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
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Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
 
9) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym 
części działek oznaczonych nr 68 i nr 58/2, obr. 56 m. Piaseczno położonych przy 
ul. Paprociowej 2 i 4. 
Uchwały od nr 9 do nr 13 referowała pani Zielińska-Woszczyk. 

Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 9 do 13. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym części 
działek oznaczonych nr 68 i nr 58/2, obr. 56 m. Piaseczno położonych przy ul. 
Paprociowej 2 i 4..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
10) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności części 
nieruchomości zabudowanej garażami, położonej w obr. 4 m. Piaseczno przy ul. 
Energetycznej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności części nieruchomości 
zabudowanej garażami, położonej w obr. 4 m. Piaseczno przy ul. Energetycznej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
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Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działek oznaczonych nr 5/4 i 5/5, obr. 19 m. Piaseczno położonych przy 
skrzyżowaniu ul. Puławskiej i ul. Warszawskiej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działek oznaczonych nr 5/4 i 5/5, obr. 19 m. Piaseczno położonych przy skrzyżowaniu 
ul. Puławskiej i ul. Warszawskiej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
12) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 30, położonej w obr. 30 m. Piaseczno przy ul. 
Czajewicza 6. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 30, położonej w obr. 30 m. Piaseczno przy ul. 
Czajewicza 6..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Jakubowski 
Uchwała podjęta. 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki oznaczonej nr 15/36, położonej w Bąkówce przy ul. Lipowej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 15/36, położonej w Bąkówce przy ul. Lipowej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
14) W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
obrębu ewidencyjnego Pęchery oraz części terenu obrębu ewidencyjnego 
Pęchery-Łbiska PGR. 
Uchwały od nr 14 do 17 referowała pani Anna Pakulińska-Attia – Naczelnik UA. 

Komisja Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego pozytywnie zaopiniowała 
uchwały  nr 14 do 17 oraz 20 i 21. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu obrębu 
ewidencyjnego Pęchery oraz części terenu obrębu ewidencyjnego Pęchery-Łbiska 
PGR..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
 
15) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Chylice oraz części wsi Siedliska – etap I. 

Przewodniczący Rady pan Obłoza poinformował, że głos chcą zabrać mieszkańcy wsi 
Siedliska. 

Jako pierwsza głos zabrała sołtys wsi Siedliska pani Anna Misiałkiewicz i 
zaapelowała o nie uchwalanie planu. Przypomniała, że w styczniu mieszkańcy złożyli 
uwagi do planu i nie zostały one uwzględnione. Poza tym brak jest zapisów o zakazie 
instalacji anten telefonii komórkowej, a za to wpisano ochronę gruntów klasy III, 
które to są chronione ustawą i zapis ten nic nie wnosi. 

Następnie głos zabrał pan Pejda, mieszkaniec wsi Siedliska, a związany także przez 
swoje grunty ze wsią Chylice, a aktywnie uczestniczący w uchwalaniu planów. 
Podkreślił, że popiera wnioski zgłoszone przez mieszkańców i Radę Sołecką. Jego 
stanowisko wynika z tego, że uchwała nie uwzględnia jego wniosków dotyczących  
zakazu instalacji masztów telefonii komórkowej. Wg niego sprawa wymaga wnikliwej 
analizy i opinii prawnej. 

Pan Pejda przytoczył zapisy art.4 ust.1 ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym i 
przedstawił swoją interpretacje tego zapisu. Podkreślił, że przyjęto ogólną  praktykę 
mówiącą, że plany zagospodarowania nie mogą ograniczać niczego i dlatego nie 
wprowadzono zapisu o braku ograniczeń wysokości masztów telefonii komórkowej. 
Mieszkańcy nie będą mieli wpływu na postawienie wieży telefonii komórkowej. 

Apelował o nie uchwalanie planu, aby Wydział Architektury miał czas na poprawienie 
zapisów uchwały. 

W mieniu mieszkańców i właścicieli gruntów w Chylicach i Siedliskach głos zabrała 
pani Anna Szymańska, która odczytała wniosek o nie uchwalanie planu podpisany 
przez 25 osób (w załączeniu protokółu). 

Mieszkańcy wnioskowali o: 

1. O zdjęcie ww projektu uchwały z porządku obrad. 

2.  Gdyby ww projekt nie był zdjęty z porządku obrad, to wnosili o nie 
podejmowanie przedmiotowej uchwały i głosowanie przeciwko jej uchwaleniu z 
uwagi na konieczność uszczegółowienia zapisów projektowanego planu 
dotyczących inwestycji z zakresu łączności publicznej, które w dotychczasowej 
formie nie chronią interesów właścicieli terenów objętych planem i terenów 
przyległych jak i okolicznych mieszkańców. 

          Pani Reims – mieszkanka Siedlisk, nie będąca właścicielem gruntu w obszarze objętym 
uchwałą, przypomniała, że składała wniosek dotyczący przebiegu drogi, który został 
odrzucony. Wg niej często się zdarza, że gmina uchwala plan z terenami rolnymi, żeby 
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obniżyć ceny gruntów i zjawiają się wtedy różni inwestorzy, którzy wykupują grunty a po 
kilku latach uchwala się plan zagospodarowania. Pytała czy tu też tak ma być? 

Poza tym w projekcie uchwały zlikwidowano drogi, które od dawna istniały. Pytała którędy 
mają dojeżdżać rolnicy do pól, jeżeli to mają być tereny rolne. Pytała dla kogo jest ten plan 
uchwalany, bo nie dla mieszkańców. Wnioskowała o zdjęcie uchwały z sesji. 

Radna Ewa Urbańska przypomniała, że radni muszą mieć na uwadze dobro całej gminy. 
Przypomniała, że uchwalenie planu spowoduje że  i tak będą powstawać różne budynki a nie 
będzie infrastruktury. Plan ten był wyłożony na początku grudnia i można się z nim było 
zapoznać. Komisja Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego spotkała się z właścicielami 
działek z Chylic i Siedlisk. Dodała, że ustawa z 2010r reguluje sprawy masztów i w planie 
jest zapis ograniczający stawianie masztów. Uchwalając nowe plany zagospodarowania , 
radni mają na uwadze obszary, które od wielu lat są objęte planami, tereny zabudowane a 
infrastruktura drogowa kuleje. 

Biorąc to pod uwagę, komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Renata Mirosław apelowała, aby radni z Koalicji Obywatelskiej głosowali przeciw tej 
uchwale. Przypomniała, że kilkadziesiąt osób podpisało się pod apelem o zdjęcie uchwały. 
Wg niej jeżeli będzie Koalicja Obywatelska głosować za uchwałą, to znaczy, że jest 
przeciwko mieszkańcom. 

Radny Michał Rosa uznał, że będąc radnymi, muszą mieć na uwadze całą gminę, takie 
miejscowości jak Bobrowiec, Złotokłos, Piaseczno, gdzie nie ma pełnej infrastruktury. 
Wyjaśnił, że nie można uchwalać kolejnego planu, który otwiera nowe tereny budowlane, 
ponieważ trzeba będzie budować całą infrastrukturę a gminy nie stać na to. 

Naczelnik Wydziału Architektury pani Pakulińska przypomniała, że plan Chylic i Siedlisk był 
procedowany w szerszych granicach tj. etap I   oddzielono od etapu II. W studium tereny te są 
przeznaczone jako rolne i projekt planu jest jego konsekwencją, nie ma żadnych sprzeczności. 
W studium dopuszcza się także zabudowę zagrodową a w planie nie musi to być 
wprowadzone. Zdecydowano nie wprowadzać zabudowy zagrodowej z uwagi na to, że bardzo 
często powstaje tylko budynek mieszkalny i na tym się kończy zabudowa nieruchomości. 
Taki zakaz zabudowy zagrodowej wprowadzono także w planie Runowa. 

Pani Pakulińska zacytował zapisy ustawy dotyczącej budowy infrastruktury 
telekomunikacyjnej. Wg niej nie ma możliwości wprowadzenia zakazu budowy masztów 
telekomunikacyjnych i zapisy planu nie są sprzeczne z zapisami ustawy. Dodała, ze ostatnio 
uchwalone ustawy tarczy antykryzysowej dopuszczają budowę masztów 
telekomunikacyjnych wszędzie. 

Burmistrz pan Robert Widz zapewnił mieszkańców, że nie ma jak na razie żadnych wniosków 
o postawienie masztów. Dodał, że zabudowa zagrodowa została wykluczona z planów w 
Bogatkach i Runowie. Wg niego gra toczy się o to, czy tereny będzie można zabudować, czy 
nie. Przypomniał, że kilka lat temu zostały wydane warunki zabudowy dla tych terenów a nie 
zostały skonsumowane, ze względu na brak infrastruktury. Ostatnio wpłynęły 3 wnioski o 
wydanie warunków zabudowy na budowę 14 budynków 2-lokalowych. 
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Burmistrz zapewnił, że wszelka procedura dotycząca uchwalenia planu została dochowana. 
Były spotkania z mieszkańcami, na których były osoby zabierające dziś głos na sesji. 

Radny Wojciech Ołdakowski zabrał głos w sprawie zabudowy zagrodowej i zgodził się z 
wypowiedzią mieszkanki Siedlisk panią Reims.  

Przypomniał, że uchwalane ostatnio plany wprowadziły zakaz zabudowy zagrodowej a 
jednocześnie ograniczyły możliwości rozbudowy istniejących już gospodarstw rolnych, które 
wymagają rozbudowy, aby mogły się rozwijać w dzisiejszej rzeczywistości. Przestrzegał 
przed tym, że tereny rolne mogą stać się nieużytkami. 

Pan Ołdakowski apelował do urzędników gminy, o  sporządzanie planów zagospodarowania 
tak, aby rolnicy mogli się rozwijać. 

Radna Magdalena Woźniak zwróciła uwagę, że uchwalone studium zagospodarowania gminy 
ma na względzie dobro ogółu, a budowa kanalizacji na terenach wiejskich jest bardzo 
kosztowna, przez co wzrasta opłata za ścieki. Wg niej to wszystko nie jest takie proste. 

Burmistrz pan Daniel Putkiewicz zapewnił, że słuchają głosu mieszkańców, ale nie wszystko 
da się zrobić zgodnie z wolą mieszkańców. Na razie te tereny będą rolne. 

Przypomniał, że podczas uchwalania studium odbyła się dyskusja na których terenach 
najpierw budować infrastrukturę drogową, a na których nie. Przypomniał, że budowa w 
polach kończy się tym, że nie ma podłączenia do wodociągu i kanalizacji, nie ma 
utwardzonych dróg. Np. ul. Kamyczkowa w Siedliskach może być poszerzona na etapie 
wykonywania ZRID-u, ale gmina nie ma na razie środków.  W gminie Piaseczno jest dużo 
terenów zabudowy mieszkaniowej, które są jeszcze nie zabudowane, a jest cała infrastruktura 
i jest rozbudowana szkoła np. Bobrowiec. 

Burmistrz Putkiewicz proponował podjęcie uchwały intencyjnej ograniczającej możliwość 
budowy masztów telekomunikacyjnych w gminie Piaseczno. 

Radna Beata Walczak złożyła wniosek o zamknięcie listy mówców. 
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek o zamknięcie listy mówców.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Joanna Morawska, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (4) 
Łukasz Kamiński, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Ewelina Wójcik  
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Wniosek został przyjęty. 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie uwag do m.p.z.p. części wsi Chylice oraz części wsi Siedliska – etap I..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (2) 
Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Izabella Górzyńska, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa 
Rozstrzygniecie uwag przyjęto. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Chylice oraz części wsi Siedliska – etap I..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Izabella Górzyńska, Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
Uchwałę podjęto. 
 
 
16) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Henryków Urocze – etap VI 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie uwag do m.p.z.p. wsi Henryków Urocze – etap VI.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
Uwagi przyjeto. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Henryków 
Urocze – etap VI.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
Uchwałę podjęto. 
 
17) W sprawie nadania nazwy SREBRNA ulicy położonej we wsi Chylice w gminie 
Piaseczno. 
Komisja Prawa i Komisja Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie nadania nazwy SREBRNA ulicy położonej we wsi Chylice w gminie Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Renata Mirosław, Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
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18) W sprawie zmiany uchwały nr 368/XV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
października 2019r. w sprawie ustalenia: strefy płatnego parkowania, stawek opłat za 
postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego 
parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 
 
Uchwały nr 18 i 19 referował pan Włodzimierz Rasiński – naczelnik IT 

Komisja Prawa i Komisja Polityki Gospodarczej pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 

Pan Pejda mieszkaniec Gminy Piaseczno wnioskował, aby czas bezpłatnego parkowania 
wydłużyć do 1,5 godziny, a strefy płatnego parkowania wprowadzić od godziny 8 do 18, 
zamiast od 6 do 22. 

Burmistrz pan Daniel Putkiewicz poinformował, że przygotowane 2 projekty uchwał są 
elementem przygotowania dostępności miasta, żeby dojechać do wszystkich urzędów, 
sklepów, punktów usługowych. Wprowadzone już płatne parkingi sprawdziły się i były 
wnioski przedsiębiorców i mieszkańców o wprowadzenie większej strefy płatnego 
parkowania. W Piasecznie nadal się wiele buduje kamienic a miejsc parkingowych nie 
przybywa. Obserwuje, że ulice takie jak Czajewicza, Jana Pawła II są zajęte cały czas. 

Burmistrz zaprezentował mapę miasta Piaseczna z zaznaczonymi strefami płatnego 
parkowania, które mają objąć ulice: Rynkową, Warszawską, Puławską na odcinku od 
Kusocińskiego do ul. Kościelnej, parking przy kościele św. Anny, ul. Kościelną wraz z zatoką 
postojową przy kościele, ul. Jana Pawła II od Puławskiej do Ludowej, ul. Kościuszki, łącznik 
przed urzędem gminy, ul. Sierakowskiego z parkingiem przy ul. Kili ńskiego, ulice 
Kili ńskiego, Żabia, Wschodnia, oraz cała Szkolna – od Wojska Polskiego do Powstańców 
Warszawy. 
Do tego dojdą płatne parkingi w centrum miasta i bezpłatne na tzw. pierścieniu. Pozwoli to 
oszacować, ile osób chce parkować w centrum, a ile nie musi tego robić. Dzięki temu łatwiej 
będzie podjąć decyzję dotyczącą budowy wielopoziomowego parkingu, który jest bardzo 
drogą inwestycją. 

Budowa systemu płatnych parkingów bezpłatnych – 500 m od centrum , zajmie od 6 miesięcy 
do roku, albo i dłużej. Burmistrz podkreślił, że chodzi o uporządkowanie stref parkowania a 
nie o dodatkowe dochody. 

Burmistrz pan Robert Widz dodał, że rotacja parkingów zwiększa ich dostępność, szczególnie 
przed sklepami, punktami usługowymi. 

Pan Rasiński wyjaśnił, że czas 45 minut bezpłatnych daje możliwość zrobienia zakupów, czy 
załatwienia sprawy w urzędzie. 

Radna Renata Mirosław uznała, że mieszkańcy chcą więcej miejsc płatnych parkingów, bo 
nie ma bezpłatnych miejsc parkingowych. 

Burmistrz Putkiewicz wyjaśnił, że wprowadzenie płatnych parkingów ma na celu 
wyprowadzenie części osób parkujących na bezpłatne parkingi dalej od centrum Piaseczna 
np. za parkiem. 
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Radny Ołdakowski pytał, czy była robiona analiza dostępności miejsc bezpłatnych np. przy 
Starostwie, za parkiem. 

Burmistrz Widz odpowiedział, że nie była przeprowadzana analiza, że te miejsca są wolne. 
Wystąpili jedynie o wydzierżawienie tego terenu. Proponował też parkować na ul. Królewskie 
Lipy i Młynarskiej. 

Radny Ołdakowski wyjaśnił, że z jego rozeznania wie, że proponowane bezpłatne miejsca 
parkingowe przy ul. Chyliczkowskiej są mocno zastawione i ich dostępność jest ograniczona. 

Burmistrz Putkiewicz uznał, że trudno określić ile osób będzie chciało parkować na płatnych 
parkingach, a ile osób będzie szukało bezpłatnych parkingów. 

Radny Mierzwa zauważył, że rozszerzenie strefy płatnego parkowania będzie się wiązało z 
zatrudnieniem dodatkowych osób. Pytał  ile to ma być osób i ile to będzie kosztowało. 

Burmistrz Robert Widz wyjaśnił, że koszty strefy płatnego parkowania wynoszą obecnie 800 
tys. zł, dojdzie do tego 400 tys. zł, a dochody szacuje się na około 1 mln zł. 

Radny Mierzwa proponował obsługiwać bez dodatkowego zatrudnienia. Dodał, że osobiście 
jest przeciw płatnym parkingom.  
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 368/XV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
października 2019r. w sprawie ustalenia: strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości 
opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podjęta. 
 
 
19) W sprawie utworzenia Systemu Miejskich Parkingów Płatnych zlokalizowanych na 
terenach stanowiących własność Gminy Piaseczno niebędących drogami publicznymi 
oraz ustalenia zasad i sposobu pobierania opłat za korzystanie z tych parkingów. 
 
Głosowano w sprawie: 
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W sprawie utworzenia Systemu Miejskich Parkingów Płatnych zlokalizowanych na terenach 
stanowiących własność Gminy Piaseczno niebędących drogami publicznymi oraz ustalenia 
zasad i sposobu pobierania opłat za korzystanie z tych parkingów..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podjęta. 
 
 
20) W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Piaseczno. 
Referowała pani Barbara Wysocka – Naczelnik GO. 

Komisja Polityki Gospodarczej i Komisja Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 
uchwały 20 i 21. 

Głos zabrał mieszkaniec Gminy Piaseczno pan Sławomir Czerski, który proponował 
wprowadzenie w deklaracji za śmiecie, ilości zużywanej wody, w celu weryfikacji, czy nie 
jest zaniżona ilość osób, co zmobilizowałoby ludzi do oszczędzania wody.  

Dodał, że wg jego rozeznania opłaty za śmiecie w Piasecznie są wyższe, niż w Niemczech. 

Co do cen odpadów wg zużycia wody, burmistrz Putkiewicz zapraszał mieszkańców 
Piaseczna na forum mieszkańców Lesznowoli, gdzie to wprowadzono 

Burmistrz potwierdził, że opłaty za śmiecie są na poziomie europejskim, ponieważ zależy to 
od cen na instalacjach odbioru odpadów. Problem jest także ze zgłaszaniem ilości osób w 
deklaracjach, nie wszystkie są zgłaszane. 

Radna Renata Mirosław przypomniała, że klub radnych PIS dawno temu zgłaszał wniosek o 
naliczanie opłat wg zużycia wody. 

Pani Wysocka zapewniła, że była robiona analiza stawek opłat za śmiecie wg zużycia wody i 
wychodzimy na te same stawki. 
 
Głosowano w sprawie: 
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W sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 
Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (2) 
Hanna Krzyżewska, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (3) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podjęta. 
 
21) W sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 
NIEOBECNI (4) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Paweł Poncyljusz, Ewa Urbańska 
Uchwała podjęta. 
 
 
22) W sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji o 
kandydatach na ławników do sądów powszechnych w wyborach uzupełniających 
 
Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
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W sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji o kandydatach na 
ławników do sądów powszechnych w wyborach uzupełniających.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Hanna Krzyżewska 
NIEOBECNI (4) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Paweł Poncyljusz, Ewa Urbańska 
Uchwałę podjęto. 
 
 
7. Wolne wnioski. 
Głos zabrał mieszkaniec Gminy Piaseczno pan Sławomir Czerski, który zgłosił następujące 
wnioski: 

1) Aby gmina przeprowadziła konferencje z udziałem ekspertów z serii „Piaseczno dla 
klimatu”. Czy terenowi Gminy Piaseczno grożą tornada, jakie miały miejsce np. w 
Kaniowie na Śląsku w dniu 7.06.2020r. W Polsce od 20 lat było 354 przypadki tornad. 
Jakie technologie i rozwiązania konstrukcyjne (np. dach płaski) trzeba będzie 
zastosować przy budowie domu, aby ograniczyć późniejsze straty w przypadku 
wystąpienia takich zjawisk?  Czy gmina jest przygotowana na takie zagrożenia? 

2) Jeśli są zagrożenia tornad na terenie Gminy Piaseczno, to aby uwarunkowania i 
kierunki zagospodarowania przestrzennego zostały zaktualizowane, a także miejscowe 
plany zagospodarowania przestrzennego. 

3) Aby gmina poprosiła PGE o przyjechanie mobilnego punktu obsługi klienta, aby 
mieszkańcy mogli zmienić taryfę G!! na G12, przez co mieszkańcy mogą mieć tańszą 
energię między godzinami 13 – 15 w zimie, 15 – 17 w lato, 22 – 6 przez cały rok oraz 
w weekendy. Wcześniej należy przeprowadzić akcję informacyjną przez gminę. 
 

Radny Wojciech Ołdakowski prosił przewodniczącego pana Obłozę o jasne określenie 
zasad, czy dyskutujemy na sesji, czy nie. Dziś na sesji burmistrz na początku sesji 
zachęcał do dyskusji przy omawianej uchwale, a przewodniczący chciał ograniczyć 
dyskusję. 

Radna Renata Mirosław pytała, kiedy będą dezynfekowane place zabaw i siłownie, 
ponieważ mieszkańcy tłumnie korzystają z nich. Pytała także czy będą wyjazdy na 
kolonie z Funduszu Przeciwalkoholowego. 
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Przewodniczący Rady pan Obłoza odczytał zapisy §14 Statutu Gminy oraz §19 Statutu 
Starostwa i wyjaśnił, że nie może być, aby w czasie dyskusji były zadawane ciągłe 
pytania do burmistrza. Czas na taką dyskusję jest na komisjach. Apelował o dyskusje na 
temat. 

Radna Renata Mirosław zwróciła uwagę, że ostatnio na komisjach nie można dyskutować, 
bo nie są organizowane np. Komisja Zdrowia  była 1 przez ostatnie 3 miesiące, tak samo 
jak Komisja Sportu. 

Burmistrz Kulakowska-Michalak odpowiedziała pani Renacie Mirosław, że dziś podpisała 
odpowiedz na jej  interpelacje dotyczącą organizacji letniego wypoczynku, który w tym 
roku nie będzie organizowany z uwagi na brak wytycznych Sanepidu. Przetarg został 
unieważniony. Będzie za to 5 tygodni akcji „lato w mieście” dla  840 uczniów. Jeszcze są 
wolne miejsca. Co do palców zabaw, to będą dezynfekowane. Wg rozporządzenia 
odpowiedzialność za przebywanie na placu zabaw przekłada się na rodziców. 

Na tym zakończono sesję. 
 
 
8. Zamknięcie sesji. 
 
O godzinie 15.15 Przewodniczący Rady pan Obłoza zamknął obrady XXVI sesji Rady 
Miejskiej w Piasecznie. 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie  

 
Przygotował(a): Elżbieta Dorota Gwara 

 
 
 
 
 
 
 
 


